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Írásbeli kérdés

Milyen fejlesztésre számíthatnak Nagykanizsán a vámhivatal dolgozói?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . László Csaba Pénzügyminiszter
úrhoz. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A Nagykanizsán kialakítandó Logisztikai Központ várhatóan kiemelt vámkezelő hely lesz az
Európai Unióhoz való csatlakozásunk és a 7-es számú autópálya megépülése után. A
forgalmas határ nem csak Dél-Európa irányából jövő és irányába történő kereskedelem
útvonalába esik, hanem a magyar-horvát kereskedelem java is itt, e határon keresztül
bonyolódik.
Kérdezem ezért a Tisztelt Miniszter Urat :

1 . A leendő nagykanizsai logisztikai központ, mint a magyar-horvát határ legforgalmasabb
helye, a Vám- és Pénzügyőrség nagykanizsai kirendeltségére milyen új feladatokat ró majd a
vámolás tekintetében?
2. Tervezi-e a Vám- és Pénzügyőrség a megnövekedő feladatok miatt a nagykanizsai
vámhivatal létszámának bővítését?
3 . Tervezi-e a nagykanizsai vámhivatal felügyelete alá vonni a sármelléki repülőteret?
Amennyiben igen, mikor tervezi, milyen létszámbővítéssel?
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